
PIONIRSKA KONFERENCA NA OSNOVNI ŠOLI MAJDA
1 VRHOVNIK

Rastemo pod
Titovo zastavo

Pionirji osnovne šole Majda Vrhovnik so 29. septembra
1980, na dan pionirjev, pregledali svoje delo in sprejeli
načrt dela za šolsko leto 1980/81 ter izvolili novo vodstvo
pionirskega odreda.

Približno sto petdeset pionirjev - delegatov razrednih
skupnosti od drugega do sedmega razreda, se je zbralo na
pionirski konferenci, ki so ji prisostvovali tudi predstavniki
družbenopolitičnih in samoupravnih organov iz KS Gradišče,
predsednica DPM »Majda Vrhovnik« iz KS Gradišče, predse-
dnica DPM iz KS »Milan Česnik« ter predstavnica Ljubljanske
banke.

Iz poročila o delu, ki so ga pionirji skrbno pripravili, je
razvidna pestra dejavnost pionirjev te šole. Pionirji so se
vključevali v solidarnostne in zbiralne akcije ter v delo v
raznih krožkih in v klubu pionirjev. V novembru 1979 so ob
20-letnici šole pripravili bogat kulturni program in razstavo
svojih del. Navezali so stike s pionirji iz Nove vasi, ki so bili
gostje na šoli Majde Vrhovnik ob novem letu. Tekmovali so v
Veseli šoli in za bralno značko. Udeležili so se pionirskega
pohoda in z grenkobo v srcu preživljali težke dni ob smrti
predsednika Tita. Že v dneh od 24. do 26. maja so, kot gostje
pobratene šole v Zemunu, skupaj s svojimi vrstniki v Beo-
gradu, obiskali hišo cvetja in položili šopek na grob tovariša
Tita. Udeležili so se delovne akcije v Turjem ter pomagali pri

• kmečkih opravilih.
Poročilu je sledil bogat kulturni program. Prisotnim se je

predstavilo tudi novo 12-člansko predsedstvo pionirskega
odreda, ki so ga pionirji izvolili s tajnim glasovanjem, ter
sprejeli program dela za prihodnje leto. Delegacija pionirjev
je ob tej priložnosti položila cvetje k spomeniku Majde Vr-
hovnik.
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